
Trzydziesta  szósta sesja Rady Miejskiej odbyta 

 w dniu 28 listopada 2017 roku  w Trzcińsku-Zdroju 

_______________________________________________________ 

P R O T O K Ó Ł Nr XXXVI/ 2017 

 

z sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 

28 listopada 2017 roku 

 
Miejsce obrad – sala posiedzeń Urzędu Miejskiego w Trzcińsku-Zdroju 

 
Czas rozpoczęcia obrad - godz. 15 

00
 

 

Czas zakończenia obrad - godz. 16
 18

 

 

Rada w składzie - 15 Radnych 

 

W obradach uczestniczyło – 13 Radnych 

Brak radnych 

1. Edwarda Irańskiego 

2. Corneliusa Vreeswijk 

 
co stanowi – 86,66% 

 

Obrady XXXVI sesji otworzyła Przewodnicząca Rady Miejskiej pani Maria Woźniak, która przywitała 

wszystkich zebranych: radnych, Burmistrza, Zastępcę Burmistrza, Pana skarbnika Kierowników i 

dyrektorów jednostek organizacyjnych Gminy, sołtysów i wszystkich gości obecnych na sesji. 

Stwierdziła quorum na podstawie listy obecności - 13 radnych obecnych.  

/ lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu/. 

 

W obradach uczestniczyli: sołtysi, przedstawiciele zakładów pracy i jednostek organizacyjnych z 

terenu gminy Trzcińsko– Zdrój, Zastępca Burmistrza, Skarbnik Gminy, mieszkańcy miasta. 

 

/lista obecności stanowi załącznik Nr 2 i 3 do niniejszego protokołu/. 

Przewodnicząca obrad - poprosiła o powstanie i uczczenie ciszą pamięć zmarłego byłego Burmistrza 

pana Zbigniewa Łodziewskiego. 

 

Do punktu I. 2  Przyjęcie porządku obrad  

 

Przewodnicząca obrad- Przystępujemy do przyjęcia porządku obrad, który został dostarczony radnym 

wraz z zawiadomieniem o dzisiejszej sesji. Czy są wnioski o zmianę porządku obrad? 

 

Zastępca Burmistrza pan  Emilian Osetek- Burmistrz Gminy wnioskuje o zdjęcie z porządku obrad 

uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
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Alkoholowych i Narkomani w Gminie Trzcińsko-Zdrój na rok 2018. i w to miejsce wprowadzenie do 

porządku obrad uchwały w sprawie powołania doraźnej Komisji Statutowej(druk nr XXXVI/349/2017) 

 
Czy są inne zmiany? 

 
Przewodnicząca obrad-  nie widzę, wobec tego kto jest za zdjęciem z porządku obrad uchwały w 

sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i 

Narkomani w Gminie Trzcińsko-Zdrój na rok 2018. 

 
- za- 13 osób 

 
Przewodnicząca obrad- stwierdzam, że uchwała została zdjęta z porządku obrad kto jest za 

wprowadzeniem uchwały w sprawie powołania doraźnej Komisji Statutowej(druk nr XXXVI/349/2017) 

 
- za- 13 osób 

 
Przewodnicząca obrad- stwierdzam, że uchwała została wprowadzona do porządku obrad, wobec tego 

odczytam porządek obrad  

 
Porządek obrad  sesji Rady Miejskiej: 

I.   Sprawy regulaminowe: 

1.  otwarcie obrad i stwierdzenie quorum 

2.   przyjęcie porządku dziennego obrad, 

3.   przyjęcie protokołu poprzedniej sesji, 

II. Informacja Burmistrza Gminy. 

III. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

IV. Informacja przewodniczącego komisji rewizyjnej o przeprowadzonych kontrolach. 

V. Interpelacje i zapytania radnych. 

VI. Podjęcie uchwał w sprawach:  

1. w sprawie  wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Trzcińsko– Zdrój do realizacji projektu: 

Wspieramy rodziny w gminie Trzcińsko - Zdrój w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Zachodniopomorskiego 2014-2020 (druk nr XXXVI/348/2017) 

2. w sprawie powołania doraźnej Komisji Statutowej (druk nr XXXVI/349/2017) 

3. w sprawie przyjęcia „Rocznego programu współpracy Gminy Trzcińsko-Zdrój z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2018”. (druk 

nr XXXVI/350/2017) 

4.  w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż, w drodze przetargu ograniczonego, nieruchomości 

gruntowej, stanowiącej własność Gminy Trzcińsko-Zdrój”. (druk nr XXXVI/351/2017) 

5. sprawie uchwalenia zmiany budżetu Gminy Trzcińsko-Zdrój na rok 2017(druk nr XXXVI/352/2017) 

6. w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza. (druk nr XXXVI/353/2017) 

VII. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  

VIII. Wolne wnioski i informacje. 

IX. Zakończenie sesji. 

 
Przewodnicząca obrad-  kto jest za przyjęciem porządku obrad po zmianach. 
 

- za- 13 osób 
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Przewodnicząca obrad-  Stwierdzam, że porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

 

Do punktu I. 3 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  
Przewodnicząca obrad– protokół z XXXIV i XXXV sesji był do wglądu w Biurze Rady i teraz jest 

dostępny na sesji, czy ktoś chce wnieść uwagi do protokołu? 

 

Nie zgłoszono.  

 

Przewodnicząca obrad– wobec tego, że nie ma uwag proponuje przyjąć protokół z XXXIV sesji bez 

odczytywania. 

 

- za- 13- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdzam, że protokół z XXXIV sesji Rady Miejskiej został przyjęty 

jednogłośnie. Proszę o przyjęcie protokołu z XXXV sesji bez odczytywania. 

 

- za- 13- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdzam, że protokół z XXXV sesji Rady Miejskiej został przyjęty 

jednogłośnie.  

 

Do punktu II.  Informacja Burmistrza Gminy. 
 

Informacje przedstawił zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek– wręczył list gratulacyjny dla 

sportowca mieszkańca naszej gminy pana Krzysztofa Mieszko, który zdobył brązowy medal na 

Młodzieżowych Mistrzostwach Europy w Sumo. Oraz przedstawił informację, która stanowi załącznik 

nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodnicząca obrad- czy są pytania? 

 

Pytań nie zgłoszono. 
 

 

Do punktu III. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej. 
Informację przedstawiła Przewodnicząca Rady Miejskiej pani  Maria Woźniak- do biura rady wpłynęły 

pisma, które Radni otrzymali na pocztę elektroniczną. Czy Radni mają jeszcze pytania? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Do punktu IV. Informacja przewodniczącego komisji rewizyjnej o 

przeprowadzonych kontrolach. 
Informację przedstawił przewodniczący komisji rewizyjnej pan Zdzisław Iwanicki- informacja stanowi 

załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

 

Pytań nie zgłoszono. 

 



 4 

Do punktu V. Interpelacje i zapytania radnych. 
Przewodnicząca obrad- czy są interpelacje i zapytania? 

 

Radny pan  Janusz Pieróg -  zapytanie w sprawozdaniu była mowa o przetargu na budowę oczyszczalni 

w Chełmie, stacje uzdatniania wody w Gogolicach i w Górczynie, dlaczego zostało ogłoszone  

zapytanie ofertowe w postaci zaprojektuj i wybuduj, bo może jest to główna przyczyną tego, że nikt nie 

zgłasza się do przetargu. 

 
Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek– czas na przygotowanie dokumentów aplikacyjnych związany 

z tymi trzema przedsięwzięciami był bardzo krótki i my w ciągu dwóch miesięcy nie zrobilibyśmy 

projektu na wodociąg Górczyn Smuga i Drzesz, i  hydrofornię w Gogolicach. My przesunęliśmy teraz 

termin, bo ten pierwszy był krótki, bo było 8 miesięcy a teraz jest to prawie rok i daje to możliwość 

zaprojektowania. Nie wiemy czy jest to podstawowy powód, że nie składają swoich aplikacji  po 

rozmowach z firmami wiemy, że jest to inwestycja zbyt tania, mała. Nie czują tego, że to są duże 

pieniądze. A stało się dlatego, że było mało czasu na przygotowanie dokumentów aplikacyjnych. Mamy 

teraz listopad, a rozliczenie jest w maju 2019r. to trochę czasu jest. 

 

Radna pani  Magdalena Hybiak-  czy były konsultacje z państwem Marcinkowskich jak ma wyglądać 

podłączenie do kanalizacji, i czy ktoś z nimi rozmawiał. 

 
Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek– nie wiem czy ktoś rozmawiała, wiem, że miało to być 

zrobione z projektem chodnika, ale oferty na dokumentację przekraczały 10 tys. zł  

 

Radna pani  Magdalena Hybiak-  czy mogę wiedzieć jak ma być to zrobione, z której strony? 

 
Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek- do granicy działki. 

 

Radna pani  Magdalena Hybiak-  czy mogę uzyskać informację czy były rozmowy z państwem 

Marcinkowskich. 

 
Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek- tak  oczywiście. 

 
Radny pan Piotr Przytula- co z działkami na ul. Sienkiewicza czy coś myśleliście czy tam zrobić 

parking czy garaże. Powiat chce zrobić ul. Kościuszki jednokierunkową. Te garaże tam teraz to robi się 

chaos. 

 

Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek-  żadne działania nie były podejmowane od czasu pomysłu 

sprzedaży tej działki. 

 

Radna pani  Magdalena Hybiak-  czy coś wiadomo o topolach na ul. Polnej? 

 

Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek-  tak dzisiaj przyszedł wniosek od PKP w sprawie zezwolenia 

na wycinkę drzew. Jak uzyska od nas zgodę to do końca marca będzie mogła wyciąć. 

 

Przewodnicząca obrad- co z tymi budynkami na 9 Maja, o których mówił radny powiatowy, że jeden z 

nich grozi zawaleniem, a drugi odnośnie dachu? Rozmawiałam z tymi ludźmi i okazuje się, że od 3 lat 

piszą pisma i chodzi tu o dach. 
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Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek-  nie wiem z kim Pani rozmawiała, jeśli chodzi o dom 9 Maja 

30 jeśli chodzi o dach są złe udziały i w tej chwili gmina ma 5% udziałów i dwa mieszkania i to 

poprawimy aktami notarialnymi mamy nadzieję, że gdzieś do końca grudnia po tym przedstawiamy 

propozycję, że my robimy ale pokrywamy koszt udziałów jakie posiada Gmina, a tam jest jeszcze 3 

właścicieli. Nie wiemy jak jeden z właściciel czy będzie chciał partycypować w kosztach, chcemy w 

przyszłym roku ten dach zrobić. Te ustalenia zapadły pod koniec października. A 9 Maja 22 tam 

działania są prowadzone etapami, bo remont tego domu wymaga ogromnych nakładów, w roku 

ubiegłym robiliśmy elewacje, a 2 lata temu dach. 

 

Do punktu VI. 1. Podjęcie uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na przystąpienie 

Gminy Trzcińsko– Zdrój do realizacji projektu: Wspieramy rodziny w gminie 

Trzcińsko - Zdrój w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Zachodniopomorskiego 2014-2020 (druk nr XXXVI/348/2017) 

Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji 

stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Janusz Pieróg - uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie.  

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 13- głosów 

 

Przewodnicząca obrad-  stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XXXVI/ 348/2017 stanowi załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VI. 2. Podjęcie uchwały w sprawie powołania doraźnej Komisji 

Statutowej (druk nr XXXVI/349/2017) 

Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji 

stałych, i wskazano 3 osoby do składu komisji to jest Radnego pana Roberta Kowalskiego, Radnego 

Pana Dariusza Szumiło i radnego pana Corneliusa Vreeswijk, którzy wyrazili zgodę na prace w komisji 

czy panowie podtrzymują swoje zgody. Oraz pana Emilian Osetek. 
 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 13- głosów 

 

Przewodnicząca obrad-  stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

/Uchwała Nr XXXVI/ 349/2017 stanowi załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu VI. 3. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Rocznego programu 

współpracy Gminy Trzcińsko-Zdrój z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2018”. (druk nr 

XXXVI/350/2017) 
Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji 

stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Janusz Pieróg - uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie.  

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 13- głosów 

 

Przewodnicząca obrad-  stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XXXVI/ 350/2017 stanowi załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu VI. 4. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż, w 

drodze przetargu ograniczonego, nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność 

Gminy Trzcińsko-Zdrój”. (druk nr XXXVI/351/2017) 
Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji 

stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Janusz Pieróg - uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie.  

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Radny pan Janusz Pieróg- rozmawiałem w sprawie sprzedaży tej działki, chciałbym wyjść z propozycją 

by nie sprzedawać tej działki jest ona w bliskim sąsiedztwie działek agencyjnych pozyskując tamte i 

później dzieląc na działki budowlane otrzymamy dziesięciokrotność ceny obecnej. Obecnie możemy to 

wydzierżawić. Może być problem z wykupem, ale prawo rolne ma ulec zmianie, drogi dojazdowej tam 

nie ma tylko przez tą naszą działkę, drogę dojazdową do działek budowlanych, można zrobić z działki, 

która jest dawnym dojazdem do kopalni żwiru. 

 

Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek-  w takiej postaci jak jest obecnie do podziału się nie nadaje, a 

agencja nam może przekazać działki pod cele publiczne a nie komercyjne, na takie cele musielibyśmy 

działkę kupić. Kolejna sprawa to fakt, iż działka nie jest uzbrojona a doprowadzenie do tej działki 

kanalizacji, wody to są kolejne koszty. Dlatego utrzymujemy stanowisko by tę działkę sprzedać. 

 

Radny pan  Robert Kowalski-  czy były prowadzone rozmowy z agencją na temat tej działki? 

 

Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek-  nie, znamy tylko stanowisko agencji jakie było do tej pory, 

że przekazują nam obecnie działki tylko na cele publiczne. 
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Radny pan  Janusz Pieróg- uważam,  że da się, bo zmienia się prawo sprzedaży gruntów od przyszłego 

roku, po drugie problem z mediami można rozwiązać wychodzę poza swoje kompetencje nie do mnie 

bowiem należy projektować, ale media można połączyć równolegle do ul. Polnej. Tylko trochę chęci, 

ale wszystko będzie niepotrzebne jak to sprzedamy. Z ulicy Wiosennej też były działki rolne były tam 

dwie działki prywatne a teraz jest fajna ulica ludzie pobudowali domy a my ratowaliśmy budżet. Za tą 

działkę dostaniemy 50 no najwyżej 60 tys. zł. Przejmując działki od agencji to jest 10 działek 

budowlanych i każda będzie po 50tys. zł. 

 

Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek- na chwilę obecną nie podzielimy tej działki bo jest to działka 

rolna. 

 

Radny pan  Janusz Pieróg- tak, ale ustawy się zmieniają. 

 

Radny pan  Robert Kowalski-  czy działki agencyjne mają dojazd. 

 

Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek-  nie. 

 

Radny pan Robert Kowalski-  to może Agencja rzeczywiście przystać na nasze wnioski. 

 

Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek- dotychczasowy dzierżawca zrezygnował w sierpniu tego 

roku. 

 

Radny pan  Robert Kowalski-  może rzeczywiście rozwijać miasto w tamtym kierunku, jak będziemy 

robić plany. 

 

Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek-  plan zagospodarowania przestrzennego, planujemy w dwóch 

miejscach opracować plan na ul. Chojnickiej i plan cmentarza i to jest koszt około  100 tys. zł państwo 

radni prosiliście by zmienić plan na drodze na Strzeszowa i to były by kolejne pieniądze jak dodamy te 

działki to razem koszt byłby około 200 tys. zł. 

 

Radny pan  Robert Kowalski-  nie koniecznie musimy zrobić to teraz. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 4- głosy 

- przeciw- 5- osób 

- wstrzymało się – 4 osoby 

 
Przewodnicząca obrad-  stwierdziła, że uchwała nie została podjęta większością głosów. 

/projekt uchwały druk Nr XXXVI/ 351/2017 stanowi załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VI. 5. Podjęcie uchwały sprawie uchwalenia zmiany budżetu Gminy 

Trzcińsko-Zdrój na rok 2017(druk nr XXXVI/352/2017) 
 

Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji 

stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 
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Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Janusz Pieróg - uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie.  

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 13- głosów 

 

Przewodnicząca obrad-  stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

/Uchwała Nr XXXVI/ 351/2017 stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu VI. 6. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza. 

(druk nr XXXVI/353/2017) 
 

Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji 

stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Janusz Pieróg - uchwała była omawiana na komisji i 

skarga została zaopiniowana jako zasadna.  

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek- proszę o pokazanie slajdu rozporządzenie w prawie 

warunków technicznych, jakim powinny odpowiadać budynki i ich usytuowanie.§ 12 ust. 1. dla tej 

działki nie ma planu miejscowego. 

 

Radny pan Zdzisław Iwanicki- dlaczego nie poinformowano o takim sposobie rozwiązania 

zainteresowane strony. 

 

Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek- przecież pan Franciszek na komisji rewizyjnej mówił o tym, 

że jeśli odległość jest mniejsza, to muszą być inne warunki. Rozmawiał i został przez urzędniczkę 

poinformowany o tym. 

 

Radny pan Zdzisław Iwanicki- z wyjaśnień wynikało, że odległość jest mniejsza niż 3 metry nie można 

było wyrazić na to zgody. A pan Franciszek mówił, że jest dopuszczalne, że może być to 1.5 metra, pod 

pewnymi względami, nikt nie umiał powiedzieć podczas komisji czy jest to prawda czy nie. A na 

pismach które wpłynęły nie było informacji o tym iż w pewnych warunkach dopuszcza się 1.5 metra, o 

tym w odpowiedzi nie było. 

 

 Radny pan  Robert Kowalski-  może należało się powołać na ten konkretny przepis w odpowiedzi to 

teraz nie było by być może żadnego zamieszania w chwili obecnej.  

 

Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek- wiem, że taką odpowiedź ustną dostał od urzędnika. 

Skarżący miał pełną wiedzę i na komisji rewizyjnej wielokrotnie podkreślał, że uzyskał od urzędnika 

pełne informacje. 
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Radny pan Zdzisław Iwanicki-  ja tego nie potwierdzam, bo te informacje wyszły od skarżącego pana 

Franciszka. Bo on mówił, że jest taka możliwość o tym, iż można zastosować pewne zmiany. A użyto 

niewłaściwego słowa, bo co to znaczy bezkolizyjna bo to jest granica działki a nie wjazd czy wyjazd z 

garażu jest przez chodnik. A zastrzeżenia, co do odpowiedzi nie udzielono wystarczającej odpowiedzi. 

Szkoda, że nie nagrywamy tych komisji, bo byśmy mogli to zweryfikować. Bo pan Franciszek 

powiedział, że wynikało z jego wiedzy jako budowlańcom to wynikało. 

 

Radny pan  Robert Kowalski-  można to zastosować, ale pod pewnymi warunkami. 

 

Przewodnicząca obrad- może ktoś z członków komisji chce się wypowiedzieć. 

 

Radny pan Piotr Przytuła- widzę, że jest coś nie tak z tym uzasadnianiem, bo przykład na Alei 

Wolności tam długo chcieli wydzierżawić i nie mogli, a nowemu współwłaścicielowi wydzierżawiono i 

tam był duży konflikt, na ul. Sienkiewicza podobna sytuacja z garażami. A ta skarga jest wynikiem tych 

działań. 

 

Radny pan  Robert Kowalski-  chciałem złożyć wniosek o ogłoszenie 5 minut przerwy. 

 

O godzinie 16
03

- przewodnicząca obrad ogłosiła przerwę. 

 

O godzinie 16
08 

- obrady zostały wznowione. 

 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały, że skarga jest zasadna czyli takim jaki ustalono na 

komisji i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 0- głosów 

- przeciw- 11- osób 

- wstrzymały się – 2 osoby 

 

Przewodnicząca obrad-  stwierdziła, że uchwała nie została podjęta. 

 

/Uchwała druk Nr XXXVI/ 353/2017 stanowi załącznik Nr 11 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VII. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
Przewodnicząca obrad -Radni otrzymali odpowiedzi na interpelacje złożone na poprzedniej sesji część 

odpowiedzi było udzielonych na pocztę elektroniczną. Czy radni są usatysfakcjonowani odpowiedziami, 

czy jeszcze, są jakieś zapytania? 

  

Interpelacji nie zgłoszono. 

 

 

Do punktu VIII. Wolne wnioski i informacje. 
Radny pan  Zdzisław Iwanicki-  nawiązując do ostatniej uchwały chciałem powiedzieć, że albo 

komisja rewizyjna nie dostaje  odpowiednich i wyczerpujących odpowiedzi lub pracownik który nie jest 

w stanie odpowiedzieć komisji na pytania. Jak to załatwić byśmy otrzymywali informacje pełne i 

wyczerpujące. Bo tą opowiedz o zmniejszenie odległości jako komisja dowiedzieliśmy się dzisiaj a 

wcześniej nikt nie umiał nam udzielić informacji. 
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Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek-  postaramy się lepiej przygotowywać do spotkań z komisją 

rewizyjną i nie tylko byście państwo otrzymywali wyczerpująca odpowiedź. 
 

Radny pan Robert Kowalski- wobec tego mam prośbę by posiedzenia komisji były nagrywane by 

uniknąć pewnych nieporozumień. W Góralicach w budynku szkoły podstawowej znajduje się odział 

przedszkola kiedyś był tam plac zabaw i przy budowie kanalizacji te urządzenia znikły, teren nie jest 

zamknięty a dzieci jest dużo. Proszą o podjęcie działać w kierunku powstaniu placu zabaw chce złożyć 

wniosek o pojecie działań w kierunku przygotowania dokumentacji na budowę tego palcu. Wiem, że 

Stowarzyszenia mogą pozyskać większe środki i poszukam stowarzyszenia, które ten wniosek złoży i 

rozliczy. 

 

Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek- jeśli to rzeczywiście jest półtoratysiąca złotych to nie ma 

sprawy, ale jak by to robiła gmina to nasz wkład własny około 20 tys. zł. 

 

Radny pan Robert Kowalski- dlatego, ja będę szukał stowarzyszenia. 

 

Radny pan Janusz Pieróg- przecież przy przedszkolu jest Stowarzyszenie i jak jest 90% 

dofinansowanie to można i w Trzcińsku zrobić. A co robi referat inwestycji skoro o tym nie wie.  

 

Radny pan Robert Kowalski-  nie znam szczegółów ale trzeba się rozeznać w temacie. 

 

Radny pan Mirosław Jabłoński-  co z wywozem małych koszy, bo poprzednia firma wywoziła a teraz 

omija. 

 

Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek- nie mają tego w umowie, ale rozwiążemy ten problem. 

 

Przewodnicząca obrad- mam prośbę mieszkańców by w Trzcińsku światło zapalało się o pół godziny 

wcześniej. 

 

Radny pan Robert Kowalski-  czy w regulaminie mamy opisane jakie mają być kosze na odpady. 

 

Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek- nie ma, ale maja być całe. 

 

Radny pan Robert Kowalski-  zapytałem bo jest mieszkaniec Góralic który otrzymał kartkę że ma 

wymienić kosz który, nie jest pęknięty a dotychczasowa firma to odbierała a teraz jest problem. 

 

Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek- spotkaliśmy się z firma i oni powiedzieli, że informację o 

wymianie otrzymują mieszkańcy, którzy mają kosze zniszczone lub są to kosze nieprawidłowe, czyli 

takie które nie może obsłużyć ich maszyna. Widocznie ten pojemnik w jakiś sposób jest inny. Na 

sprawę worków przy koszach zareagowali mieli rację, a sprawę żeby wynosili kosze osobom starszym 

daliśmy listę i oni wywożą. Reagują na nasze uwagi.  

 

Radny pan Robert Kowalski-  co mieszkańcy mają robić z użytą odzieżą. 

 

Skarbnik Gminy pan  Ryszard Makuchowski-  chciałem nakreślić pisma w sprawie naszych uchwał i 

to jest procedura normalna na drugim kolegium nie unieważniono ich ale już otrzymaliśmy dokumenty 

dla banku to jest pozytywna opinia o możliwości skorzystania z kredytu. Czyli cała procedura 

regionalnej izby obrachunkowej została zakończona. Powinno być dobrze. Czekamy na procedurę 

przetargową. Planujemy to zrobić w tym roku i takie założenia przyjęliśmy w projekcie budżetu. 
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Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

Do punktu IX. Zakończenie sesji. 
 

 

O godzinie 16
30

– Przewodnicząca obrad zamknęła XXXVI sesję Rady Miejskiej. Dziękując wszystkim 

za przybycie.  
 

 Integralną częścią protokołu jest nagranie. 

 

Protokołowała: 

Sylwia Tyrpa                                           
 

 

 

 

 

 

 


